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Concept-verslag Presidium 24 augustus 2020

Tijd 19:00 – 20:30
Locatie MBG01/werkcafé
Voorzitter
Secretaris
Aanwezig

Afwezig

Publiek

F. Streng 
A. Reus (griffier)
M. Raat (VVD)
E. Meester (CDA)
L. Plekker (GB)
S. Zeilemaker (PWF)
G. Mos (D66)
B. de Jong (PvdA)
R. Manshanden (GroenLinks)
S. Visser (CU)
A. Meester (BAMM)
T. Berlijn (HvN)(iets later)
A. van der Geest

J. Zwaan (gemeentesecretaris); deelname bij pt. 6 
B. Huisman

Ag.pt. Onderwerp
  1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur.

  2 Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  3.a Vaststellen besluitenlijst presidium d.d. 25 juni 2020
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3.b Actielijst presidium d.d. 24 augustus 2020
Ptn. 83 en 111: planning wordt gewijzigd in Q4.
Pt. 150: schrappen i.v.m. inspraak over verkeerssituatie Zwaagdijk-Oost vanavond. 
Het presidium stemt in met de voorgestelde en bovengenoemde wijzigingen in
de actielijst.

4 Terugblik op de raads- en commissievergaderingen
- themabijeenkomst Duurzaam Leefbaar 29 juni (fysiek): geen opmerkingen. 
- raad 2 juli (digitaal): geen opmerkingen. 
- commissie 20 augustus: 

 compliment van G. Mos aan de griffie voor de organisatie van deze fysieke 
vergadering.

 R. Manshanden vond dat het commissielid van GroenLinks te hard werd 
aangepakt en afgekapt werd door de voorzitter; hierdoor kon het 
commissielid zijn punt niet maken. S. Visser vindt dat ook het commissielid 
van CU werd afgekapt. 

 E. Meester: RES nam veel tijd. Wellicht had hier een hele avond voor moeten 
worden uitgetrokken. L. Plekker vindt dat als er aanwijzingen zijn dat een 
onderwerp meer tijd in beslag gaat nemen dan verwacht (bv. door het aantal 
insprekers) correcties op de agendering mogelijk moeten zijn. 

5 Regionale raadsledenbijeenkomst;  terugblik/vooruitblik
- 26 augustus: RES

 R. Manshanden zet vraagtekens bij de tijdige communicatie over deze 
bijeenkomst; hiervoor konden t/m 21 augustus concept-moties en –
amendementen worden aangeleverd. Helaas is GroenLinks verhinderd om 
deze digitale bijeenkomst bij te wonen i.v.m. een ledenvergadering.

- 9 september: Pact
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 A. Reus meldt dat – net als voor de RES – vooraf concept-moties en –
amendementen beschikbaar kunnen worden gesteld, zodat raadsleden van de 
7 WF-gemeenten hierover in gesprek kunnen. L. Plekker zit de avond voor.

- 30 september: in deze RRB staan de onderwerpen wet Inburgering en beschut werk  
  en RES en klimaatadaptatie geagendeerd. 

 R. Manshanden vraagt of er sprake is van extra RRB’s. A. Reus bevestigt dat; 
raadsleden hebben verzocht om te organiseren dat zij met elkaar in gesprek 
konden over de RES en het Pact. 

6 Bestuurlijke termijn agenda
 J. Zwaan heeft er binnen de organisatie aandacht voor gevraagd dat de piek 

in het aanbod van december afgevlakt wordt.
 S. Zeilemaker: MFA Abbekerk staat voor de komende cyclus in de planning, 

maar hoe kunnen kaders worden bepaald als de begroting nog niet is 
vastgesteld? F. Streng zegt dat dit project niet on hold staat.

 M. Raat: wenst een raadsvoorstel voor het onderwerp topsport en stemt dus 
niet in met het verzoek om voor dit onderwerp geen raadsvoorstel maar een 
informatienota te leveren. Het presidium deelt deze wens. F. Streng zegt toe 
dat het college zal toelichten waarom het college een informatienota i.p.v. 
een rvs wil leveren.

 R. Manshanden wil een bespreeknotitie toevoegen aan de planning voor de 
cie. van 1 oktober over het onderwerp kleine woningen. Zij levert de notitie 
aan voor het presidium van 14 september. 

Met inachtneming van het bovenstaande stelt het presidium de BTA september 2020-
2022 vast.

7 Voorstel commissieagenda's, themabijeenkomsten en andere bijeenkomsten raad 
september - december 2020

7.a Voorstel commissieagenda's september 2020 e.v.
Wat betreft het onderwerp Nieuwbouw MFA/KC Abbekerk vindt discussie plaats over 
de vraag of hiervoor wel of niet op locatie vergaderd wordt en of/wie actief 
uitgenodigd worden tegen de achtergrond van de beperkingen vanwege de 
coronamaatregelen. Ook vindt discussie plaats over de vraag waarom dit onderwerp 
voorafgaande aan de begrotingsbehandeling wordt geagendeerd. Na deze discussie 
wordt besloten: 10 september wordt de hele avond besteed aan dit onderwerp; de 
vergadering vindt plaats in het gemeentehuis. Belanghebbende organisaties worden 
actief uitgenodigd, met het verzoek dat er één afgevaardigde komt. 
De overige drie onderwerpen (Vaststellen Uitvoeringsprogramma (UVP) Pact van 
Westfriesland, Visie “geweld hoort nergens thuis” 2020-2023, Visie “geweld hoort 
nergens thuis” 2020-2023) worden 14 september geagendeerd (v.a. 20.30 uur).1

Het presidium neemt kennis van de voorlopige agenda’s voor de commissies van 1 en 
8 oktober. Voor het onderwerp “Principeverzoek t.b.v. de huisvesting 60 
buitenlandse werknemers bij agrarisch bedrijf” (commissie oktober) wordt een 
werkbezoek georganiseerd, voorafgaande aan de commissiebehandeling.

7.b Planning themabijeenkomsten die in Q1 en Q2 geen doorgang vonden
De bijeenkomst “Bouwen achter het lint” wordt in november ingepland (griffie en 
organisatie zoeken een passende datum).
Er is nog geen informatie beschikbaar over wanneer de bijeenkomsten 
“bodemkwaliteit en biodiversiteit” en “asbest” kunnen worden ingepland. Dit wordt 
opnieuw geagendeerd. 

7.c Aanvragen themabijeenkomsten

1 AR: inmiddels is dit besluit achterhaald omdat het college heeft aangegeven dat er geen rvs voor 
het onderwerp MFA Abbekerk geleverd wordt. Er volgt een informatienota
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7.c.1 Themabijeenkomst  themabijeenkomst actualisering - deregulering Welstandsnota
Hiervoor wordt de datum 22 oktober gereserveerd. Het is de bedoeling dat de 
bijeenkomst openbaar is en dat het college de avond voorzit. 

7.c.2 Themabijeenkomst Omgevingswet
Het presidium wenst een informatienota te ontvangen over dit onderwerp; daarna 
kan evt. een themabijeenkomst worden ingepland. Hiervoor is de datum 23 november 
evt. beschikbaar. 

7.c.3 Themabijeenkomst Faunabeheer
Hiervoor wordt de datum 30 november 2020 gereserveerd als deze datum de 
organisatie past. 

7.c.4 Themabijeenkomst Presentatie nieuw bouwconcept Plan de Commandeur
Deze bijeenkomst vindt plaats op 7 september. 

7.c.5 Themabijeenkomst Prestatieafspraken met woningcorporaties
Hiervoor wordt de datum 17 september 2020 gereserveerd als deze datum de 
organisatie past.

7.d Themabijeenkomst dialoog GR-en
Het presidium besluit dat voor dit onderwerp geen afzonderlijke themabijeenkomst 
wordt gereserveerd. Wel is het verzoek om te organiseren dat gemeenten tijdens 
regionale bijeenkomsten met GR’en gelegenheid krijgen om vragen die lokaal gericht 
zijn kunnen stellen. 

8.a Fysiek en digitaal vergaderen vanaf september 2020
Het presidium stemt in met het advies m.b.t. digitaal/fysiek vergaderen vanaf 
september 2020. Het betreft raadsvergaderingen, commissievergaderingen, 
vergaderingen van het presidium, fractievergaderingen, themabijeenkomsten en 
overige vergaderingen. 

 B. de Jong meldt dat zijn fractie niet fysiek aanwezig kan zijn bij de raad van 
3 september. I.v.m. de regelgeving (hybride vergaderen van de raad is niet 
toegestaan) zal de PvdA derhalve niet aan tafel zitten in de eerstkomende 
raadsvergadering. 

8.b Volgorde raadstafel
Het presidium stemt in met het voorstel over de volgorde van de raadstafel. 

9 Kwaliteit en doeltreffendheid BTA
Dit onderwerp wordt gekoppeld aan ag.pt. 10.

10 Conclusies overleg fractievoorzitters BAMM/CU/D66/GroenLinks/PW2010/PWF en 
college
G. Mos heeft namens de fractievoorzitters BAMM/CU/D66/GroenLinks/PW2010/PWF 
een samenvatting gegeven van de punten uit het gesprek tussen hen en het college. 
De overige fractievoorzitters reageren als volgt op deze samenvatting:

 E. Meester: kan zich in een aantal punten goed vinden (bv. pt. 5). Het is 
belangrijk dat de raadsleden inzicht hebben in de consequenties van hun 
handelen. In reactie daarop wordt aangegeven dat het aan de raad is om 
prioriteiten te stellen, dan is het noodzakelijk dat de raad over informatie 
beschikt. 

 L. Plekker: denkt dat het juist is als er een bespreeknotitie komt; dan kan de 
discussie in de commissie verder worden gevoerd. 

 B. de Jong: goede communicatie richting raad is essentieel; het is belangrijk 
om hier aandacht voor te hebben. 

 M. Raat: conform L. Plekker. 
S. Visser geeft aan dat zij bereid is om onderwerpen te schrappen, maar dan is het 
nodig om inzicht te hebben in de mogelijkheden die de organisatie/het college heeft. 
Niet alle onderwerpen lenen zich voor een discussie in de commissie. 
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F. Streng biedt aan dat het college een voorzet doet voor een vervolg. Het presidium 
stemt hiermee in. 

11 Steun Medemblik Aktueel
L. Plekker licht toe dat Medemblik Aktueel gratis teksten plaatst terwijl plaatsing in 
De Medemblikker kosten met zich meebrengt. Hij hecht eraan dat Medemblik Aktueel 
kan blijven bestaan en is bereid om daar een bijdrage voor te betalen. R. 
Manshanden zegt dat voor teksten die haar fractie wil plaatsen in De Andijker wordt 
betaald, niet uit het fractiebudget maar door de partij. F. Streng wijst op de formele 
beperkingen die er zijn wat betreft het inzetten van fractiebudget voor 
ondersteuning van Medemblik Aktueel: zodra het om partijpolitieke teksten gaat, kan 
het fractiebudget niet worden ingezet. G. Mos wijst erop dat ook de kwaliteit van 
hetgeen voor ondersteuning in aanmerking komt van belang is. 
Binnen deze context kunnen de fracties hun conclusies trekken.  

12 Mededelingen uit Werkgeverscommissie
Niet besproken.

13 Integriteit
Niet besproken. 

14 Declaraties reiskosten raads- en commissieleden
Het presidium neemt kennis van de informatie.
De griffier zal onderzoeken of/welk extra budget er eerder is uitgetrokken voor de 
reiskosten. 

15 Uitje raad 2020
F. Streng geeft aan dat hij er voorstander van is om een coronaproof raadsuitje te 
organiseren. Hij komt met nadere voorstellen. 

16 Rondvraag
 B. de Jong: T. Beuker zal binnenkort het fractievoorzitterschap overnemen. 
 S. Visser: heeft een functie bij SED aanvaard; zij verwacht geen problemen 

wat betreft de samenloop met het raadslidmaatschap. 
 L. Plekker: pleit ervoor dat raads- en commissieleden terughoudend zijn met 

uitgebreide bespiegelingen in de commissie en raad.
 S. Zeilemaker: vindt dat het college meer aandacht moet schenken aan de 

actieve informatievoorziening. 
 T. Berlijn: de fractie HvN wil drie commissieleden voordragen voor 

benoeming; dit vindt o.a. plaats in de raad van 3 september. Ook PvdA komt 
met een voordracht. 

 A. Reus: volgende keer komt de RKC kennismaken in het presidium. 

16.a Artikel Binnenlands Bestuur beveiliging raadsleden
Medemblik Aktueel vraagt: speelt dit ook in Medemblik, en zo ja welke maatregelen 
heeft de gemeente genomen. Het presidium geeft aan dat dit niet aan de orde is. 

17 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur.

Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de vergadering van het presidium d.d. 14 september 2020


